



## Rawatan - rambut penjagaan - FARMACA INTERNATIONAL

### PROTOPLASMINA PRESTIGE MINYAK



  
FARMACA INTERNATIONAL

✉ [bbazar@globelife.com](mailto:bbazar@globelife.com)  
☎ +39 0331 1706328  
🌐 [www.globelife.com/farmaca/](http://www.globelife.com/farmaca/)



### PROTOPLASMINA PRESTIGE MINYAK

#### SYAMPU

##### menyuburkan dan menyedarkan untuk semua jenis rambut

Penggunaan teknologi Microattivo 'emas' micromolecules emas yang disampaikan dengan serta-merta semasa permohonan yang membaiki struktur rambut memudahkan penghantaran dari semua manfaat logam berharga. Syampu yang diperkaya dengan pelindung matahari dan minyak semula jadi seperti: minyak Argan kaya dengan vitamin A-E-F ' yang telah berkesan untuk tindakan perlindungan yang melembap dan anti umur: minyak bunga kamelia dengan cemerlang melembap dan menjana semula.

**pakej:** botol 300 ml.

#### TOPENG

##### menggiatkan dan menceriakan formula dengan minyak Microattivo dan Argan emas

Krim diperkaya dengan pelindung matahari dan minyak semulajadi seperti minyak Argan: kaya dengan vitamin A-E-F ' yang telah berkesan untuk tindakan perlindungan yang melembap dan anti umur: minyak bunga kamelia dengan cemerlang melembap dan menjana semula.

**pembungkusan:** balang 250 ml.

#### NUTRI MINYAK

##### Rawatan kecantikan yang tertinggi-rambut dan badan

Pemilihan minyak semulajadi yang berharga dari kualiti 3 mencipta luar biasa disediakan juga sesuai untuk penjagaan badan dan sesuai untuk semua jenis rambut: minyak Argan kaya dengan vitamin A-E-F ' yang telah berkesan untuk tindakan perlindungan yang melembap dan anti umur; Supplement kesihatan rambut minyak jagung kerana kuasa berkhasiat tinggi; Minyak bunga kamelia dengan cemerlang melembap dan menjana semula sifat-sifat yang boleh menjadikan rambut lembut dan kedudukan. Ia mempunyai cahaya tekstur bukanlah bilas ' menyerap dengan cepat tanpa Timbang turun rambut. Ia juga adalah ideal untuk keindahan kulit yang sensitif kerana ia membantu memulihkan betul penghidratan dan keanjalan untuk anjal kulit dan licin. Juga baik untuk tangan anda.

**pakej:** botol 250 ml.

#### **TEMPAT TINGGAL MINYAK**

##### **Diperkaya dengan minyak Argan menggiatkan menumpukan perhatian segera**

Adalah MicroEmulsion yang canggih seperti 'penstrukturan semula' spread lebih cepat daripada prinsip-prinsip konvensional yang aktif dengan memperbaiki hasil dan meningkatkan ketahanan daripada rawatan. Rumusannya, kaya dengan minyak Argan dengan nilai pemakanan tinggi pulangan kepada bahan asas struktur kapilari yang hilang akibat rawatan terlalu agresif atau penuaan semulajadi struktur. Mengembalikan tenaga dan segera detangles membantu untuk sikat rambut ' memastikan kelembutan tanpa bebanan dan kasut yang menakjubkan.

**bekas:** 8 ml vial.

#### **DENGAN MUS STYLING**

##### **tindakan jumlah tambahan untuk semua jenis rambut**

Adalah dengan Mus volumizing yang sesuai untuk semua jenis rambut. Memberikan kelantangan maksimum ' badan dan sokongan untuk rambut tanpa berat. Melindungi gentian rambut dengan tindakan haba sepanjang semua peringkat daripada pengeringan.

**pakej:** 300 ml botol.